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De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van  
28 september 2017 
 
Geen opmerkingen of aanvullingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Voorbereiding van de bespreking van het aangepaste meerjarenplan 
2014 – 2019 en het budget 2018  
Voorstelling van de sectorale beleidsaccenten in de ondersteunende 
materies door de resp. gedeputeerden 
Vragen raadsleden/antwoorden gedeputeerden 
 
2.1. Beleidsaccenten gedeputeerden Alexander Vercamer. 
 
De gedeputeerde verwijst naar de algemene toelichting bij de 
documenten m.b.t. het aangepast meerjarenplan en het budget voor 
2018. 
Wat communicatie betreft vestigt hij nog eens de aandacht op de 
uitgave van de brochure met een overzicht van de provinciale 
dienstverlening. Voor het facilitaire beheer huldigt de deputatie 
verder de principes van zuinig beheer als een goede huisvader. De 
dienstverlening door de Griffie is de raadsleden bekend en wordt 
gecontinueerd. 
 
Vragen: 
 
De heer Christian Bauwens vraagt toelichting over de cijfers 
betreffende de verevening in het kader van de afslanking onder 
verwijzing naar blz. 3 van het verslag aan de provincieraad. 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer licht toe dat bij de vastlegging 
van de oorspronkelijke bedragen door Oost-Vlaanderen en Vlaams-
Brabant werd geprotesteerd wat geleid heeft tot correcties die voor 
Oost-Vlaanderen een terugstorting van 2,2 miljoen euro inhouden. 
Daarnaast wordt een terugstorting voorzien omdat de instellingen 
Mola, Ename en Velzeke die oorspronkelijk door de provincie 
zouden overgedragen worden toch provinciaal zullen blijven. De 
bedragen van 2,2 respectievelijk 4,2 miljoen dienen dus in mindering 
gebracht van de oorspronkelijke 19 miljoen die zouden afgeroomd 
worden. 
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De gedeputeerde verwijst in dit verband ook naar de verlenging van 
de provinciale status van het APB Lemberge tot 1 januari 2019. De 
provincie voert verder besprekingen om het APB onder te brengen in 
een zorgbedrijf. 
 
De heer Christian Bauwens informeert hoe men tot de bedragen die 
vermeld worden gekomen is. 
 
Gedeputeerde Vercamer deelt mee dat de bedragen deels 
gebaseerd zijn op berekeningen en deels op onderhandelingen. Hij 
wijst er op dat in de sector cultuur een te ruime overhead in rekening 
werd genomen. In plaats van 12 000 euro per personeelslid heeft 
men bij Cultuur met 30 000 euro gewerkt. Dit was niet correct en de 
discussie daarover speelt nog mee in de uitvoering van de 
overdracht. 
De provincie heeft ondertussen wel de volledige financiële impact 
van de afslanking verwerkt in haar budget. 
 
De heer Christian Bauwens stelt vast dat de personeelsuitgaven 
stijgen met 2,2 miljoen euro terwijl er ingevolgde de afslanking toch 
een 70-tal personeelsleden verdwijnen. 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat het budget voor 
personeel elk jaar met 2 % wordt verhoogd om in te spelen op de 
werking van de index. Met ingang van 2018 wordt daarnaast het 
bedrag van de maaltijdcheques verhoogd en er is een bijkomende 
inspanning voor de tweede pensioenpijler van de contractuelen. 
Tenslotte zijn er ook een aantal nieuwe projecten, zij het dat die ook 
bijkomende ontvangsten zullen genereren. 

2.2. Beleidsaccenten gedeputeerde Hilde Bruggeman 
 
Gedeputeerde Bruggeman verwijst naar haar antwoord op de vraag 
van raadslid Bauwens in verband met de personeelsuitgaven. Er 
worden geen andere vragen geformuleerd. 

2.3. Beleidsaccenten gedeputeerde Martine Verhoeve. 
 
De gedeputeerde geeft achtereenvolgens toelichting bij de 
beleidsaccenten voor 2018 inzake de dienstverlening “Gemeentelijke 
Administratieve Sancties”, de dienstverlening door het provinciaal 
verzelfstandigd agentschap eGov en de initiatieven inzake ICT. 
 
De heer Eric Scheire vraagt wat onder strategische begeleiding door 
eGov dient te worden verstaan en of dit ook om infrastructuur gaat. 
 
Gedeputeerde Martine Verhoeve antwoordt dat het gaat om 
inhoudelijke ondersteuning en niet over infrastructurele 
ondersteuning. 
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Mevrouw Greet De Troyer, voorzitter van de provincieraad, stelt vast 
dat wat de WiFi voorzieningen betreft één en ander zal worden 
onderzocht. Zij vraagt wat dat onderzoek precies inhoudt. 
 
Paul Fostier, directeur ICT licht toe dat in het kader van een 
raamovereenkomst wordt onderzocht wat de financiële haalhaarheid 
is van de verdere implementatie in de provinciale domeinen en in de 
tweede orde voor de onderwijsinstellingen. Dit is niet evident mede 
wegens de privacy-regelgeving. De provinciale ICT-dienst zal op 
basis van de informatie die in het kader van de raamovereenkomst 
kan verworven worden zelf de berekening maken van de preciese 
kosten. 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer wijst er in dit verband op dat 
voor het provinciaal onderwijs de kost van een volledige uitrol zeer 
hoog zal zijn. 
 
Raadsvoorzitter Greet De Troyer beseft dat de volledige dekking een 
dure aangelegenheid is. Zij vraagt wat het onderzoek nu kost en wat 
de totale kost zou zijn. 
 
Paul Fostier deelt mee dat het onderzoek die totale kosten juist in 
beeld wil brengen. 
 
Raadslid Eric Scheire begrijpt niet goed dat er nog geen volledige 
WiFi voorziening is en waarom die wel in het ene domein aanwezig 
is en niet in het andere? 
 
Paul Fostier antwoordt dat de noden en de voorwaarden i.v.m. WiFi 
van domein tot domein verschillen. Raadslid Bart Blommaert wijst er 
ook op dat in Puyenbroeck WiFi nodig is want er is geen G3 of G4 
dekking omdat de providers geen zendmasten wensen te installeren. 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman vult de toelichting wat haar 
attributies betreft nog aan met de mededeling dat, wat het project 
“Leopoldskazerne” betreft, een definitief ontwerp verwacht wordt in 
februari 2018. Het dossier zal dan opnieuw geagendeerd worden. 
 
Raadslid Jozef Van Pée vraagt wanneer het nieuwe provinciehuis 
dan zal worden ingehuldigd. 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat dit in de eerste helft 
van de volgende legislatuur zal zijn. 
 
Raadslid Hendrik De Vis vraagt of er in het dossier Leopoldskazerne 
rekening wordt gehouden met de daling van het personeelsaantal 
ingevolge de afslanking. 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman bevestigt dat.  
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3. Varia 
 
Er zijn geen variapunten.  
De vergadering wordt gesloten. 

 

Gent, 6 november 2017 

   De voorzitter 

Hilde De Sutter 

  

                    De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 


